



香港公開大學

THE OPEN UNIVERSITY
OF HONG KONG

政府創辦·多元創新

Government established · Diversified and innovative

(For Office Use)

Received Date: _____

Handled by: _____

延遲償還公大學生貸款安排
Deferral of OUHK Student Loan Repayment

選擇不延遲還款表格 Opt-out Form

本人現選擇就下列的貸款帳戶不延遲還款，在2020年7月15日至2022年7月14日期間按原有的還款表繼續如期還款。

I hereby exercise the option of choosing not to defer loan repayment in respect of the loan account(s) as stated below, and will continue to repay the instalment of loan(s) **according to the original repayment schedule** during the period from 15 July 2020 to 14 July 2022.

學生姓名(請以英文正楷填寫): Student Name (English) (in block letters):	
學生編號: Student No.:	
貸款類別及還款帳戶: Loan Type and Repayment accounts:	<input type="checkbox"/> 「畢業償還」貸款還款參考編號 Pay On Graduation Repayment Ref. No. _____ <input type="checkbox"/> 「一年後償還」貸款資助參考編號 Pay After One Year Assistance Ref. No. _____
簽署: Signature:	
日期: Date:	

請於**2020年7月30日之前**提交「選擇不延遲還款表格」，否則，大學將視合資格的學生貸款人接受延遲還款安排。

Please indicate your choice by submitting an opt-out form **before 30 July 2020**, or otherwise the eligible student loan borrowers will be assumed to accept the deferral arrangement.

地址Address 九龍何文田香港公開大學C0512室學生事務處
Student Affairs Office, Room C0512, The Open University of Hong Kong, Ho Man Tin, Kowloon
傳真Fax 2712 2301
電郵E-mail sao_sfs@ouhk.edu.hk